《单词百科:triphibian是什么意思?triphibian怎么发音?triphibian的解释和用法》

英语单词triphibian是什么意思?triphibian怎么读?triphibian怎么发音?美加网为您整理了triphibian的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



triphibian怎么读

triphibian的读音:[tra 'f b n]

triphibian的意思

- 1、n.(水、陆、冰雪)三栖飞机,陆海空三军指挥作战官;
- 2、adj.善于陆海空战的;

triphibian的双语例句

1. Wunan gold deposit is located in the active zone of northern margin of Tarimu plate,

which concretely exist in the structure unit of triphibian edge in the late Paleozoic in southern Tianshan.

梧南金矿床位于塔里木陆块北缘活动带,属南天山晚古生代陆缘构造单元。

2. In late Paleozoic, the western borderline belt of the basin were coastal basin located in passive triphibian margin.

晚古生代盆地西部属被动陆缘构造背景上的滨浅海盆地;

3. In above-mentioned geotectonic setting, the western borderline and shape of the basin were different, In early Paleozoic, the western borderline belt of the basin were back-arc basin located in Active triphibian margin.

在此构造背景条件下,盆地西界不同时期范围和形态是不同的。早古生代盆地西缘为 主动陆缘性质的弧后盆地;

4. Development of the faultage controls the geometry conformation and sediment growth of the triphibian mutually depress basin, and it decides the growth characteristics of basin in different area, thus forming some special oil-gas conformation types.

断层的发育控制陆相断陷盆地的几何形态和沉积发育,决定了盆地的不同区带各有其发育特点,并形成其特<mark>有</mark>的油气藏类型。

5. TESTING The Primary Report about of Experiment Brazil Triphibian Rice Seeds Leading

巴西陆稻引种试验初报

以上是美加网为您整理的triphibian怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多

关于triphibia

n的用法、triphibian的释

义、triphibian的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/triphibian